



Bestyrelsesmøde NFK



Bestyrelsesmøde torsdag d. 3.august 2023 kl. 19.30, online

Deltager: Peter Vestergaard (PV), Louise Vestergaard (LV), Jeanette Holm (JH), Jan Søderberg (JS), Helle Sinclair (HS), Hans Peter Sinclair (HP), Helle Dinesen (HD)

Punkter:

Referat:

Orientering

1. Siden sidst, PV

Økonomi

1. Status, JH

GC-økonomi er godt på vej, men ikke endeligt opgjort, der mangler stadig enkelte bilag. Der er økonomi møde i september hvor det forventes afsluttet.

Gold Cup 23

1. Evaluering
2. Arbejdsopgaver

Der har været mange for og imod om placering af Gold Cup. Vi skal næste år huske kontakt oplysninger til el ansvarlige. JS i det store hele forløb udstillingerne rigtig godt. JH synes ugen er lang, men at alt er gået godt. HD synes det er gået rigtig fint, og synes vi skal blive i Struer hvis muligt.

Der er nogen ting i samarbejdet med hallen, vi skal være tydeligere på næste år. Men Peder er rigtig nem at samarbejde med, og han er meget servicemindet. Positiv tilbagemelding fra alle tre dommere for hele arrangementet.

Vi har besluttet tidligere at være i Struer næste år. PV undersøger om brandberedskabsplanen kan godkendes med to mulige planer. Med placering af udstillingsring på campingområdet og på fodboldbanerne

1. Intern evaluering i BE lavet, referat kommer samlet når vi evaluerer med Guldhødet.
2. Arbejdsopgaverne opleves som overskuelige og til at gå til

Konstituering

1. ny sekretær?

1. Louise (LV)

Horne udstilling

1. Budget
2. Forplejning af dommer mm
3. Hvem gør Hvad

1. HS laver et budget for Horne, som sendes til godkendelse.
2. Forplejning (Kredsen tager sig af det)
3. HS har kontakt til ringpersonale og kredsen HS køber gave til ringpersonale og dommer, samt vand og lidt sødt. LV tager rosetnet og dommerkasse med fra traileren.

Vi åbner tilmeldingsfristen til den 14. august så det passer klubbens normale tilmeldingsfrister.

Hovedsponsor

1. Dialog med UniQ, PV

1. PV og LV går i dialog med UniQ pet Food og sender et udkast til godkendelse i BE.

Newf-Posten

1. Hvad skal sendes

1. Pv laver et skriv til posten om GC

Evt.

1. EU-Opdrættermøde GC24

1. Vi har fået et forslag til et europæisk opdrætterseminar, hvor opdrætter kan mødes og diskutere racens tilstand. Vil bliver spurgt om vi kan placere et sådant møde i forbindelse med Gold



Bestyrelsesmøde NFK



	<p>Cup 2024. Vi synes arrangementet er vigtigt og bakker naturligvis op om det.</p>
--	---

2. Vi giver opgaven tilbage til idemanden.
Og giver dem fri til, at danne egen arbejdsgruppe.